
                                        Protokół Nr XXVIII /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  27 marca 2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji, Dyrektorów Szkół, 

Przedszkola, Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

przedstawicieli Policji tj. asp. Strzelecki Jarosław oraz asp.Marcin Parzniewski. 

Minutą ciszy została uczczona pamięć ojca Pani Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowych w Oksie. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli 

wszyscy  radni  zgodnie z załączoną listą obecności.  Na sekretarza została 

powołana radna Pani Anna Ponicka, która  wyraziła zgodę .   

Porządek obrad :   

1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

- dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

- określenia kryteriów rekrutacji do klasy pierwszej szkoły podstawowej dla której      

   organem prowadzącym jest gmina Oksa 

- określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postepowania rekrutacyjnego 

do Publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i oddziałów 

Przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Oksa, 

przyznaniu tym kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia ich spełnienia 

- zmiany do  uchwały dotyczącej poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso 

- ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na 

terenie gminy Oksa 

- określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2017 roku 

- wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie 

- przyjęcia ,,Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych gminy Oksa na lata 

2015-2024 

- przyjęcia programu Wspierania Rodzin w gminie Oksa w latach 2017-2019 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

-przyjęcia apelu Nr 2/2017 w sprawie przywrócenia Biura Obsługi Klienta                           

w Jędrzejowie działającego w strukturze Polskiej Grupy Energetycznej Obrót S.A. 

        7. Zapytania i wolne wnioski. 

        8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 



       9. Zamknięcie obrad. 

 

Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty jednogłośnie , radni swoim podpisem 

na liście obecności potwierdzili,  iż zapoznali się z protokołem . 

    

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

-radny z Węgleszyna Popiół – dostarczyć kamienia na drogę w kierunku 

cmentarza oraz od  Pana Rodzima do Ogród 

- radny z Kanic Różański – dotyczy funduszu sołeckiego  i na co są przeznaczone 

otrzymane środki 

- radny z Oksy Adamczyk aby dostarczyć kamienia na ulice Okrężną w Oksie 

                                                                                              
Ad. 4. 

 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

W tej sprawie zwrócił się z pytaniem radny Różański - czy gmina Małogoszcz 

zrobi dalszy ciąg tej drogi . Wójt udzielił odpowiedzi iż Burmistrz na pewno 

wyjdzie naprzeciw mieszkańcom i wykona dalszy odcinek. 

Wójt Gminy poinformował również  iż do końca marca musimy  dokonać 

zgłoszenia odnośnie sołtysa roku , aby sołtysi dokonali wyboru spośród siebie         

i po przerwie zgłosili kandydata na sołtysa roku. 

 

 Ad. 5. 

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego przedstawił               

asp. Strzelecki Jarosław  - informacja stanowi załącznik do protokołu. 

W tej sprawie głos zabrali : 

- radny z Oksy Adamczyk – chodzi o zakręt w prawo w Oksie ul. Jędrzejowskiej 

i Włoszczowskiej – aby zwrócić uwagę ponieważ rano gdy rodzice podwożą 

dzieci do szkoły  oraz dostawcy do sklepów ignorują nakaz jazdy w prawo. 

- Prezes Stowarzyszenia Patryjotyczno-Chrześcijańskiego Tyniec – informuje że 

wypowiedzi są aktualne i słuszne , serdecznie dziękuje i zaprasza do kontaktu       

ze Stowarzyszeniem, dziękuje Panu Różańskiemu i Adamczykowi że zwrócili  się     

z sugestiami oraz przybliżyli zagrożenia 



- sołtys z Błogoszowa Warzyński – pewnego dnia sam zadzwonił na Policje 

informując iż za jego domem znajduje się około  10 osób niewiadomego 

pochodzenia  którzy udają się do wsi i stał się przestępcą , gdyż po przyjeździe na 

miejsce Funkcjonariuszy Policji został  wylegitymowany i spisany przez Pana 

Parzniewskiego – przedstawiciela Policji, który wszedł na jego posesje 

interesując się np. ciągnikiem oraz kontrolą dokumentów a nie kontrolą                       

i legitymowaniem się osób które wyruszyły na teren miejscowości 

Pan asp. Parzniewski udzielił wyjaśnień sołtysowi z Błogoszowa 

Zabrał głos Pan Adamczyk który proponuje aby przerwać dywagacje na tej sali 

ponieważ do niczego dobrego to nie doprowadzi . 

    

Ad. 6 

Podjęcie uchwal w sprawie : 

- dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- określenia kryteriów rekrutacji do klasy pierwszej szkoły podstawowej dla 

której organem prowadzącym jest gmina Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postepowania 

rekrutacyjnego do Publicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i oddziałów Przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez gminę Oksa, przyznaniu tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełniania 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany do uchwały dotyczącej poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

położonych na terenie gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



- określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2017 roku 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej              

w Oksie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych gminy Oksa na lata 

2015-2024 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w gminie Oksa w latach 2017-2019 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia Apelu Nr 2/2017 w sprawie przywrócenia Biura Obsługi Klienta            

w Jędrzejowie działającego w strukturze Polskiej Grupy Energetycznej Obrót 

S.A. 

za podjęciem apelu głosowali wszyscy radni 

Ad. 7. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Przewodniczący Rady poinformował iż przed Sesją otrzymał pismo 

Stowarzyszenia Patryjotyczno-Chrześcijańskiego w Tyńcu  które odczytał 

informując,  że jest radny i sołtys we wsi gdzie należy się do niego zwracać, 

odnośnie odpowiedzi -  na pismo zostało odpowiedziane i uważa temat za 

zamknięty. problemy które są poruszane dotyczą mieszkańców, jest to 

wymuszenie że działa Stowarzyszenie i Pan Chmielewski chce być na Sesji. 

Odnośnie telefonów – jako Przewodniczący Rady udostępniłem swój numer 

telefonu,  na Sesji  są radni i sołtysi oraz są inne Stowarzyszenia i Koła Emerytów, 

prosiłem kilkakrotnie  aby Stowarzyszenie Chrześcijańskie zorganizowało 

spotkanie z radnymi  oraz sołtysami  i chętnie wszyscy wezmą udział w spotkaniu 

i wtedy możemy dyskutować  a  w tej chwili są to obrady Sesji. 

Pan Chmielewski prosi o zabranie głosu, radny Pan Adamczyk proponuje by 

Przewodniczący określił czas, więc Przewodniczący ustalił 5 minut. 



Zabrał głos Pan Chmielewski informując iż gmina jest wspaniała brak jest 

niebezpieczeństw, natomiast źle są wykonane rowy ponieważ woda jest wyżej niż 

rów, wyjaśniając iż do Wojewody to nie była skarga lecz monit w sprawie psów, 

pokazując kilka  zdjęć psów, ma zastrzeżenia do Wójta że wiele prac zostało źle 

wykonanych  np. STOK żle wygląda, woda nie nadaje się do picia, sygnalizując 

wiele innych spraw np. nie posprzątane wokół pomnika / pokazując zdjęcie/ gdzie 

wiele spraw należy ustalać ,marnując swój czas i benzynę gdzie nie ma 

współpracy  z gminą ani Przewodniczącym. Będzie  100 rocznica odzyskania 

przez Polskę Niepodległości by parafie tj. Oksa i Węgleszyn wykonały maszty 

natomiast Koło Gospodyń Węgleszyn-Dębina uszyło flagę. 

Przewodniczący  Rady poinformował Pana Chmielewskiego aby uregulował za 

zakupione gazety u Pana Kościelnego w Oksie ponieważ upomina się 

Przewodniczącemu. 

Pan Chmielewski poinformował iż zwracał się o nagrywanie Sesji  lecz jego 

wniosek został zlekceważony. 

Zabrał głos Przewodniczący Rady informując Pana Chmielewskiego że będą 

wybory gdzie można startować na radnego czy sołtysa  i wtedy można się 

wykazać , natomiast na tą chwilę  wnioski  zgłaszane przez Pana Chmielewskiego 

są niepoważne, Rada Gminy działa na podstawie Statutu Gminy  oraz Pan Wójt 

realizuje i wykonuje  swoje zadania. 

Zabrał głos Wójt Gminy który zapoznał z pismem  które zostało wysłane do 

Wojewody oraz Pana Chmielewskiego / odpowiedź na skargę Pana 

Chmielewskiego/ informując iż wyprasza sobie wycieczek oraz  rozmowy będą 

się odbywać tylko przez pisma , natomiast w dniu przyjęć interesantów będą 

składane wnioski przez Pana Chmielewskiego w obecności insp. ds. obsługi rady 

gminy. 

- zabrał głos sołtys z Dębiny który podziękował za szybkie zorganizowanie 

spotkania. 

- zabrał głos radny Adamczyk który poinformował iż gmina skutecznie działa , 

np. w sprawie uporządkowania parku w Oksie  bardzo szybko zostało posprzątane 

oraz park został wygrabiony oraz  aby w sprawie oceny realizacji budżetu zwołać 

wspólne komisje. 

Wójt gminy poinformował iż do końca tygodnia można składać wnioski                    

o dofinansowanie na zagospodarowanie  miejsc np. w Tyńcu, gdzie środki te są 

refundowane w 100%, my jako gmina służymy pomocą w użyczeniu miejsca lub 

wydzierżawieniu. Wnioski będzie składać OSP Oksa na zagospodarowanie terenu 

wokół remizy oraz OSP Błogoszów gdzie może składać także Stowarzyszenie 

Tyniec, ponieważ plac w Tyńcu nie został w 100 % zagospodarowany ze względu 

na brak środków finansowych. 



- radny z Kanic Różański – czy  żywnością wydawaną przez Banki Żywności 

zajmuje się Ponicka czy Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  

Kier. GOPS Pani Kwaterska udzieliła wyjaśnień iż pieniądze są wykorzystywane 

na dożywianie, zakup podręczników, pomoc w naturze. Ośrodek Pomocy nie 

korzysta z tej pomocy ,zostało to oddane Stowarzyszeniom oraz innym 

organizacjom. 

Zabrał głos Przewodniczący informując iż nic nie stoi na przeszkodzie aby 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej wystąpił z wnioskiem o przydział żywności 

dla ludzi,  a odpowiedź Pani Kierownik nie do końca ma potwierdzenie 

- radna Ponicka – nie tylko Stowarzyszenia mogą się ubiegać o żywność, jeżeli 

jest tylko możliwość to należy to przemyśleć 

- radny Różański – powinny obowiązywać zasady komu się należy, powinno to 

być uzasadnione 

- kierownik GOPS -pomoc taka była z Banku  Żywności  z Ostrowca , były to 

konserwy które były umieszczane wszędzie, na początku była radość  natomiast 

później było różnie, ludzie nie chcieli brać, są to sprawy nie zawsze przyjemne, 

osoby pijące otrzymują artykuły żywnościowe i to również sprzedają. 

- sołtys Madej – poinformował iż ogłasza sołtysa Kota na Sołtysa Roku 

- sołtys Warzyński – będąc na spotkaniu w Izbie Rolnej  dowiedział się iż  kury 

będą zamknięte do odwołania natomiast w sprawie trzody chlewnej – mają być 

rejestrowane wejścia do pomieszczenia oraz inne oboszczenia by również Rada 

Gminy zajęła się tym problemem 

- sołtys z Zakrzowa- poinformował iż w Zakrzowie jest orkiestra, jest dużo 

chętnych do grania ,został złożony wniosek o dofinansowanie do zakupu sprzętu, 

prosi Radę o wsparcie finansowe 

- sołtys Kot – podziękował za wytypowanie go na sołtysa roku. 

- sołtys Laprus – prosi o zamontowanie lampy obok Waluśkiewicza, dostarczyć 

kamienia na ,,uliczkę,, oraz naprawić mostek obok Maniary 

Ad. 8 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnym Adamczyk oraz Popiół –  w tej chwili jest wysłane zapytanie ofertowe 

dotyczące ceny kruszywa , po  wyborze firmy kruszywo będzie dostarczone. 

- radnemu Różańskiemu – odnośnie funduszu sołeckiego wyjaśniła Pani Skarbnik 



-  sołtysowi z Tyńca – lampa została skradziona, mostek zostanie naprawiony lecz 

w chwili obecnej jest uszkodzona koparka 

Radny Różański poinformował iż 12 kwietnia odbędzie się wyjazdowe 

posiedzenie Komisji Samorządu Gospodarki Komunalnej, Porządku                             

i Bezpieczeństwa Publicznego. 

  

 

     W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


